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ACTA CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL CURS 2021-2022 

 

Data: 9.11.2021     Lloc: virtual 

Inici de la reunió: 19 h    Final de la reunió: 20:35 h 

 

 

ASSISTEIXEN: 

 Robert Mundet, president 

 Sílvia Martí, regidora d’Educació 

 Marià Montsunyer, regidor de Governació 

 Martí Vallès, regidor 

 Nerta Cervera, tècnica de l’Àrea d’Educació 

 Isabel Carbó, directora escola Puig d’Arques 

 Dante Zabaleta, director La Salle 

 Alba Abulí, directora Escola Aldric 

 Carme García, directora Llar d’Infants Municipal Taps 

 Carme Castelló, INS Cassà 

 Paula Plana, representant AMPA Puig d’Arques 

 Eva Ribas, representant AMPA Puig d’Arques 

 Ana Peñas, representant AMPA La Salle 

 Roser Escarpanter, representant AMPA La Salle 

 Josep Tomàs, representant de professors INS Cassà 

 Eva Piña, representant de mestres Aldric 

 Ariadna Ruiz, representant de mestres Puig d’Arques 

 Alexandra Entrena, representant mestres Llar d’Infants Taps 

 M. Àngels Mir, tècnica de Cultura, Entitats i Festes 

 Laura Prunell, tècnica de Ciutadania  

 Sònia Medina, secretària CEM 

 

 

S’EXCUSEN: 

 Josep Poch, director INS Cassà 

 Cristina Canyet, tècnica Sala Galà 

 Sílvia Simón, regidora, s’excusa per motius laborals 

 

Abans de començar la reunió es comenta que hi ha hagut problemes i que algunes 

persones no han rebut el correu amb l’enllaç de la reunió. Se’ls hi torna a enviar al 

mateix moment. 

La Sílvia Martí, comença felicitant a la comunitat educativa pel bon inici de curs i 

agraint a la policia i al CAP Cassà la seva tasca. També explica que la cessió d’espais 

municipals als centres educatius es realitzarà només quan aquests no disposin 

d’espais adequats. 
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1. LECTURA I APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 

Aprovada. Cap comentari. 

2. CURS DE FORMACIÓ VIÀRIA 

El regidor Marià Montsunyer, explica que des de la regidoria de governació es duen a 

terme cursos de formació viària per les escoles, on a través de xerrades i material 

didàctic es reforça la importància del coneixement de les normes de circulació 

bàsiques, la seguretat i prevenció. L’objectiu és que aquesta formació perduri en els 

anys. 

3. PASSAPORT EDUNAUTA 

El Passaport Edunauta és un projecte nou, destinat a alumnes de 3r i 4t de primària, 

on es busca la col·laboració d’entitats municipals. Es va realitzar una primera reunió 

amb els centres i posteriorment una amb els tutors de cicle mitjà, s’ha distribuït un mail 

per les famílies amb les activitats proposades i s’ha repartit el passaport. El projecte 

funciona ja que hi ha alumnes que porten el passaport a les diferents activitats. 

L’Alba Abulí, explica que es va realitzar la presentació del passaport a l’escola i els 

nens estaven entusiasmats. 

Des de la llar d’infants s’ha proposat realitzar un projecte similar destinat als alumnes 

de la Llar d’Infants. 

4. CONSELL D’INFANTS MUNICIPAL 

El Consell d’Infants Municipal ha tornat a començar després del COVID-19. Fa uns 

dies es va fer la presentació i constitució del CIM i la pròxima setmana tindrà lloc una 

altre sessió fora de l’escola. Seran un total de 3 sessions fora de l’escola, més les 

sessions que es duen a terme a l’escola i l’assistència al Ple del mes d’abril per 

presentar les propostes. 

5. PROJECTE ESCOLA OBERTA 

El projecte escola oberta ha tornat a la normalitat desprès del COVID-19, tot i la 

dificultat per trobar llocs per als alumnes. Aquest any des de l’ajuntament s’han ofertat 

5 places. 

La Carme Castelló, explica que costa que les empreses tornin a voler alumnes. 

La Sílvia Martí, exposa que a La Salle també han iniciat el projecte singular amb 10 

alumnes que necessiten ajuda per aconseguir el títol de secundària. 

6. PROJECTE APRENENTATGE I SERVEI 

Des de l’ajuntament, pel projecte aprenentatge i servei s’han proposat 70 activitats, 

d’aquesta manera es torna a la normalitat desprès del COVID-19. 
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La Carme Castelló, manifesta que l’any passat van tenir problemes, però aquest any ja 

han tornat a la normalitat. Estan contents de tornar a reprendre el projecte fora del 

centre escolar. 

7. CONNECTA’T 

Connecta’t és un projecte que l’Ajuntament ofereix als alumnes d’ESO expulsats dels 

centres educatius de Cassà de la Selva. Aquest curs es va iniciar a l’octubre i funciona 

normalment. L’any passat hi va haver 16 derivacions (de març a juny), a final de curs 

es farà la valoració del projecte. 

La Carme Castelló, comenta que des de l’institut estan contents perquè anteriorment 

els alumnes expulsats es quedaven a casa, i la mesura no servia de res. En canvi, 

aquest projecte els serveix per fer feina i reflexionar. 

8. ESPAI D’ESTUDI PER ALUMNES D’ESO 

L’any passat aquest servei el van utilitzar 12 alumnes degut a les mesures COVID-19, 

en canvi, aquest any s’han pogut omplir totes les places (24) i hi ha alumnes en llista 

d’espera. 

9. FORMACIÓ POSTOBLIGATÒRIA 

Degut a la flexibilització de les mesures COVID-19, les classes són presencials i s’ha 

pogut augmentar el número d’alumnes per classe. En la majoria de cursos estan totes 

les places ocupades i hi ha alumnes en llista d’espera. 

10. PFI AUXILIAR DE VIVERS I JARDINS 

L’any passat era el primer any que es duia a terme aquest pla de transició al treball, el 

qual ofereix oportunitats als alumnes que no es treuen l’ESO. L’any passat hi havia un 

alumne de Cassà i aquest any n’hi ha cinc. 

L’any passat, a Cassà, treballaven els horts urbans i aquest any han afegit projectes a 

les escoles, al desembre faran un photocall,... 

La Isabel Carbó, explica que van començar la setmana passada a treballar a l’escola 

Puig d’Arques, fan feines de jardineria i a la façana. 

11. CREC 

A principis d’octubre es van realitzar les inscripcions al CREC i les entrevistes de les 

educadores amb les famílies. El servei va començar el 18 d’octubre i hi ha 68 inscrits i 

12 places lliures. Es comenta que els centres educatius encara poden derivar alumnes 

al CREC als grups amb places vacants. 

El curs passat es van realitzar enquestes de valoració dels diferents serveis i els 

alumnes del CREC sol·licitaven una estona de pati, sol·licitud que s’ha dut a terme 

aquest curs. 
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12. SERVEI MUNICIPAL DE LOGOPÈDIA 

S’ha pogut reprendre el servei de logopèdia com l’any passat. Actualment la logopeda 

està de baixa, però es reincorporarà en una setmana. 

13. CATÀLEG DE RECURSOS PEDAGÒGICS 

El Catàleg de Recursos Pedagògics pel curs 2021-2022 es va entregar fa uns mesos. 

A principi d’any es començarà a preparar el catàleg del proper curs, on s’incorporaran 

activitats sobre coneixement de l’entorn de Cassà. 

La Sílvia Martí, explica que s’ha encarregat una diagnosi de recursos de l’entorn i es 

vol lligar amb el currículum. 

14. AJUDES SOCIOEDUCATIVES PER A FAMÍLIES AMB VULNERABILITAT 

SOCIAL 

Aquestes ajudes van destinades a famílies amb dificultats per pagar activitats 

extraescolars, aquest fet es valora des de serveis socials. També existeix la tarifació 

social en activitats que s’organitzen des de l’ajuntament. 

15. JORNADES D’EDUCACIÓ I FAMÍLIA 

Les Jornades d’Educació i Família s’han iniciat aquest any i ja s’han realitzat 3 de les 4 

xerrades que hi ha previstes. Des de l’ajuntament estan contents per la gran 

participació, es va haver de canviar d’espai i augmentar les entrades per fer front a la 

demanada. 

16. SUBVENCIONS NOMINATIVES 2022 

Pel 2022 es manté l’import de les subvencions d’aquest 2021, el qual ja s’havia 

incrementat en 10.000 €, respecte el 2020. El càlcul de les subvencions es realitza a 

partir dels alumnes matriculats de P3 a 4t d’ESO de cada centre educatiu. 

Es va fer una reunió amb les diferents AFA/AMPAs per valorar el funcionament de les 

subvencions d’aquest any, i en general la valoració va ser positiva. Algunes AMPA van 

comentar que necessitaven més temps per valorar el nou funcionament de les 

subvencions. 

Totes les sol·licituds de subvencions de l’any 2021, han estat entrades correctament i 

s’estan tramitant amb normalitat. Les AFA/AMPAs tenen un termini per presentar el 

compte justificatiu fins al 31 de març. 

17. DIVER(SOS) 

L’objectiu d’aquest nou projecte és visibilitat, normalitzar i fomentar el respecte cap a 

tot tipus de diversitat, aquest any es treballa la diversitat sexual i de gènere. És un 

treball transversal entre totes les àrees de l’ajuntament, amb una programació 

d’activitats amplia i per a totes les franges d’edat. 

Des de l’àrea d’Educació s’han iniciat diferents activitats: 
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- Formació per la comunitat educativa sobre diversitat sexual i de gènere 

- Dues xerrades incloses dins les Jornades d’Educació i Família 

- La última sessió del Racó del Joc, està destinada a la diversitat sexual i de 

gènere. 

Per les escoles també s’han organitzat diferents activitats: 

- Exposició i taller “Canvia el conte!” per alumnes d’ESO 

- Bibliocarretons: recull de llibres sobre aquesta temàtica que aniran passant per 

les escoles. 

- Jocs de taula: de P4 a 4t d’ESO, que també aniran passant per les escoles.  

La Mª Àngels Mir, exposa les propostes de Divers(SOS) de l’àrea de Cultura: 

- Teatre familiar “La motxilla de l’Ada” 

- Espectacle de titelles “Cua de Sirena” 

- Exposició a l’Escorxador 

- Xerrada de criança flexible 

Des de l’àrea de Joventut s’organitza el projecte connexions: 

- Xerrades sobre sexualitat 

- Dinàmiques de pati 

- Exposicions al centre amb dinàmiques per treballar en diferents grups 

 

18. RECOLLIDA DE JOCS JOGUINES I LLIBRES 

S’ha organitzat una recollida de jocs, joguines i llibres per infants i adolescents amb 

dificultats i es demana als centres escolars si volen participar com a punt de recollida. 

Les joguines es farien arribar a 31 famílies, el que suposa entre 70 i 80 infants. La 

recollida de joguines serà de l’1 al 15 de desembre. 

19. CENTRES EDUCATIUS PRESENTEN EL SEUS PROJECTES 

LA SALLE CASSÀ 

En Dante Zabaleta, explica els projectes nous d’aquest curs de La Salle: 

- Projecte Singular: accés a alumnes amb dificultat, és una alternativa a l’activitat 

formativa tradicional, a més a més, vincula les empreses, els alumnes i 

l’escola. 

- Batxillerat dual: els alumnes obtenen el títol de batxillerat i el títol de High 

School d’EEUU. 

- Nou context d’aprenentatge: és una nova metodologia que es basa en avaluar 

per competències, s’ha instaurat a infantil i 1r, 2n i 3r de primària. El curs vinent 

s’instaurarà a 4t, 5è i 6è i el curs 2023/24 a ESO. 

- Inversions i reformes: s’han tret les tarimes de les aules i s’ha reformat el pati 

petit de primària. 
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Agraeix el tancament dels carrers del voltant de l’escola durant les entrades i sortides 

per la seguretat dels infants. 

També, fa una reflexió sobre les contradiccions entre la flexibilització de les mesures 

COVID-19 i les mesures que segueixen les escoles. 

Per últim, pregunta si l’ajuntament pot facilitar les dades dels infants de P2 

empadronats a Cassà de la Selva. 

La Laura Prunell respon a les escoles que hi ha 98 infants empadronats a Cassà de la 

Selva a P2. 

ESCOLA PUIG D’ARQUES 

La Isabel Carbó, explica que tot i les mesures sanitàries de la COVID-19, s’ha entrat 

en una situació de certa normalitat. A les festes hi ha certa flexibilitat i més 

tranquil·litat. Ens explica també els nous projectes: 

- Tres anys de projecte GEP: utilització de llengua anglesa en diferents 

assignatures, també dediquen un dia a l’anglès. 

- Apadrinem la nostra cultura: treballen les cançons de bressol a través del 

Càntut. 

- Coneixement de Cassà i entorn: des de l’any passat s’han desenvolupat 

projectes donant més importància a Cassà i el seu entorn. 

Agraeix als membres del Consell Escolar la seva feina, ja que properament hi haurà 

eleccions. 

Agraeix també la formació que s’està duent a terme des de l’ajuntament sobre 

diversitat sexual i de gènere. Destaca la trobada d’escoles, entitats i diferents àrees de 

l’ajuntament, fet molt interessant que permet visualitzar els diferents punts de vista en 

l’àmbit educatiu de Cassà. 

Explica les obres que s’han dut a terme a l’escola, la fase 2 de la coberta de l’edifici 

antic, i que hi ha pendent realitzar la fase 3 i canviar les finestres. 

Per últim, exposa el cas de dues famílies, les quals des de serveis socials els han 

retirat les ajudes per no complir amb els requisits, i les conseqüències que suposa per 

l’escola. 

 

INSTITUT 

La Carme Castelló, ens explica els nous projectes de l’institut: 

- Obres: instal·lació de 2 nous mòduls, amb 4 aules i 2 despatxos cadascun. 

També tenen una aula de música nova. 

- Nou projecte SIEI: per atendre alumnes que estarien en una escola especial, 

s’ha fet una dotació de dues psicopedagogues i una educadora. 
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- Pla de digitalització: és un pla per deixar els llibres de paper i passar als llibres 

digitals, actualment ho han implantat a 1r i 4t d’ESO i 1r i 2n de batxillerat i 

progressivament s’anirà implementant a tots els cursos. 

- Projectes Erasmus: s’han pogut reprendre els projectes Erasmus lligats al medi 

ambient, hi participen entre 5 i 10 alumnes per grup. 

- Projecte Europa acull?: projecte de 3r d’ESO sobre la problemàtica dels 

refugiats, el qual compta amb la col·laboració de varies ONGs. Es vol finalitzar 

el projecte amb una activitat d’impacte al poble. 

- Espai Virginia Satir: espai fixa a l’institut on serveis socials treballa 

periòdicament amb alumnes del centre. 

 

ESCOLA ALDRIC 

L’Alba Abulí, explica que és el seu últim any com a directora, ja que es jubila. 

Els projectes nous de l’Aldric: 

- Projecte apadrinem patrimoni 

- Reconeixement dels plans de treball com innovació, que s’han dut a terme 

durant 3 cursos escolars. 

- Escola Nova 21: en col·laboració amb el Departament d’Educació és una xarxa 

de transformació educativa. Aquest curs l’escola Aldric és un centre avançat de 

transformació i apadrina dos centres per ajudar a realitzar aquesta 

transformació educativa. 

- Aquest curs, l’eix transversal de l’escola és el cinema i les pel·lícules que ens 

han marcat. Els alumnes faran de jurat en el Festival de Cinema de Girona. 

- S’ha estrenat una tauleta gegant a infantil. 

 

LLAR D’INFANTS 

La Carme Garcia, explica els projectes que es duen a terme des de la Llar d’Infants 

Taps: 

- Petits projectes: hort, reciclatge, llum i foscor i emocions. 

- Projecte nou: s’està desenvolupant a tots els nivells un projecte de danses, ja 

que donen molta importància a l’educació musical. 

Des de la llar d’infants s’agraeix la donació de pissarres interactives que ha realitzat el 

Col·legi La Salle. 

Per últim, destaca la reducció de les quotes de la llar per a famílies amb vulnerabilitat, 

previ informe de serveis socials. Hi ha dues famílies amb infants a la llar que tenen una 

reducció del 95%. 
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20. TORN OBERT DE PARAULES 

La Sílvia Marti, informa a les escoles que en Joan Puig s’ha posat en contacte amb 

l’ajuntament per oferir xerrades sobre plantes medicinals a les escoles.  

També explica que juntament amb l’institut s’ha sol·licitat dur a terme a Cassà els 

cicles formatius de guia en el medi natural i el de protecció civil. 

La Mª Àngels Mir, explica que pel pròxim Sant Jordi s’està organitzant una exposició 

sobre plantes que trobem en el nostre entorn. 

En Robert Mundet, informa que en Jordi Cabarrocas està de baixa i les seves funcions 

les assumirà en Jordi Frigola. 

La Nerta Cervera, consulta a les escoles si volen rebre tríptics en paper per a fer 

motxilades. Totes les escoles responen que no, que fan les difusions electrònicament, 

tot i que l’Ariadna Ruiz apunta que estaria bé rebre algun cartell de les activitats per 

fer-ne difusió. 

21. PRECS I PREGUNTES 

La Paula Plana, pregunta quins són exactament els cicles formatius que s‘han 

sol·licitat per dur a terme des de Cassà. La Sílvia Martí explica que els dos cicles 

formatius són: Guia en el Medi Natural i de Temps de Lleure i Emergències i Protecció 

Civil. 

En Robert Mundet, aclareix que des de l’ajuntament fa mesos que sol·liciten una 

reunió amb el Departament d’Educació, però no reben resposta. 

La Isabel Carbó, explica que des de l’escola Puig d’Arques també han sol·licitat una 

reunió per demanar informació sobre les subvencions de sostenibilitat pels canvis de 

finestres, fet que convé a l’escola. 

Sense més a tractar s’aixeca la sessió a les 20.35 h. 
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